

Mødeleder: Simon Svingel
Sekretær: Philip L. Brand

Bestyrelsesmøde Thisted Sejlklub
D.4. juni 2024 kl.18.00.

Afbud:

Punkt: 1) Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde.	Godkendt
Punkt: 2) Godkendelse af indeværende dagsorden.	Godkendt med den bemærkning, at punkt vedr. Mors Cup tage sidst på mødet.
Punkt: 3) Økonomi <i>/Orienteringspunkt</i> Poul giver en kort status på økonomi i klubben <i>/Poul</i>	Vi følger budgettet.
Punkt:4) Årshjul med klubbens aktiviteter gennemgås evt. nye aktiviteter indarbejdes. <i>/drøftelsespunkt/beslutningspunkt</i> <ul style="list-style-type: none">• Opfølgning på planlægningen af Mors Cup sidste opfølgning/status inden afvikling.• Vild med Vand.. Sejl- og roklub evt. to dags arrangement i forbindelse med købstads jubilæum? Har vi forpligtigelser ift. Hempelfonden, som sponsere arrangementet?• M/S Anton i Thisted Havn 22. August 2024 arrangement med Dansk Naturfredningsforening... klubben hjælper til med praktiske opgaver. Hvem gør hvad?• Andet? <i>/Simon/Peter A</i>	Ca 50 tilmeldte både og ca 200 deltagende. Der lukkes for flere tilmeldinger d.4 juni. Der er bestilt mad til 200 spisende hos Spar. Alle praktiske opgaver og aftaler er i hus. Peter A drøfter henvendelsen fra Thisted kommune med Roklubben og Thisted kommune og afstemmer gensidige forventninger. Sejlklubben vil være behjælpelig med opstilling af telt og i øvrigt være tilstede ved arrangementet. Intet!
Punkt:5) Miljøcertificering af TS <i>/drøftelsespunkt/beslutningspunkt</i> TS kan blive miljøcertificeret gennem Dansk sejlunion... Simon redegør for initiativet. Bestyrelsen skal beslutte hvorvidt TS fremadrettet skal være en miljøcertificeret sejlklub/havn. Hvem er tovholder på opgaven? Er det noget vi evt. skal profilere sejlklubben på? <i>/Simon</i>	Bestyrelsen inviterer til møde med Dansk Sejlunion, og vil i øvrigt arbejde for at TS bliver miljøcertificeret for en kommende treårig periode. Formanden er tovholder.

Mødeleder: Simon Svingel
Sekretær: Philip L. Brand

Bestyrelsesmøde Thisted Sejlklub
D.4. juni 2024 kl.18.00.

<p>Punkt:6) Sponsorater <i>/drøftelsepunkt/beslutningspunkt.</i> Simon gennemgår hovedsponsoraterne på J70 bådene herunder klubbens forpligtigelser i forbindelse med sponsoraterne... Hvilke initiativer skal klubben tage herunder video af bådende evt. i forbindelse med <i>Vild med vand.</i> / Simon</p>	<p>Der arbejdes på droneoptagelser af J70 bådende.</p> <p>Poul Carl er i dialog med medlem, som kan lave droneoptagelser.</p> <p>Simon er i dialog med Sparekassen Thy og Thy-Mors energi om ønsker til materialer.</p>
<p>Punkt:7) Bænkesæt <i>/drøftelsepunkt/beslutningspunkt</i> Evt. indkøb af nye borde/bænkesæt. /Peter S.</p>	<p>Peter A tager kontakt til firmaet <i>Plus</i> om tilbud på bænkesæt.</p>
<p>Punkt:8) Etablering af bortskaffning af Sort vand i forbindelse med Camperpladsen samt status på Camperplads <i>/orienteringspunkt/drøftelsepunkt</i> Peter S. redegør for arbejdet med etablering af bortskaffelse af Sort vand fra Camperplads. Evt. forslag drøftes. /Peter S.</p>	<p>Bestyrelsen afventer yderligere afklaring fra Thisted Kommune vedr. camperplads inden yderligere i initiativer tages mht. bortskaffelse af sort vand.</p>
<p>Punkt:9) Skader på broer og andet materiel <i>/drøftelsepunkt/beslutningspunkt</i> Peter S. redegøre for punktet. /Peter S.</p>	<p>Skader på sejlklubbens materiel anmeldes til forsikringsselskab.</p>
<p>Punkt:10) <i>/orienteringspunkt/beslutningspunkt</i> Peter A giver en status på Go sailing, J70 og ungdom. /Peter A</p>	<p>Der blev givet en kort status, som bestyrelsen og til efterretning.</p>
<p>Punkt:11) Orientering Peter A orienterer fra møde med Thisted kommune.</p>	<p>Bestyrelsen afventer yderligere fra Thisted Kommune.</p>
<p>Punkt:12) Punkter til næste møde</p>	<p>Ny bestyrelsesportal introduceres.</p>
<p>Punkt:13) Evt.</p>	<p>Flydebro fra Roklub kan evt. bringes i anvendelse i sejlklubben.</p>